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پيامبر اكرم)ص(: 
هيچ تهيدستی سخت تر 

از نادانی و هيچ مالی 
سودمندتر از عقل نيست.

خبر خبر ورزشي
ریيس هيات :

برترين های قايقرانی استان معرفی شدند
رقابت های قهرمای قایقرانی خوزستان و انتخابی آب های آرام 

استان با استقبال خوب ورزشکاران خوزستانی برگزار شد.
جلال دریس، رییس هیات قایقرانی خوزستان  اظهارکرد: این 
مسابقات با استقبال خوب از سوی شرکت کنندگان در اسکله 
ما  برنامه  اولین  رقابت ها  این  شد.  برگزار  خرمشهر  قایقرانی 
پس از شیوع کرونا بود که با رعایت تمام نکات بهداشتی و 
پروتکل های لازم انجام شد.وی با بیان این که ۲۵ شرکت کننده 
با یکدیگر به رقابت پرداختند، گفت:  در پایان نیز در ماده های 
امید  سبزه دزفولی،  سینا  انفرادی،  کایاک  متر  و ۱۰۰۰   ۵۰۰
قنواتی و محمدامین یلالی به ترتیب از دزفول، ماهشهر و اهواز 
مقام های اول تا سوم را به دست آوردند. رییس هیات قایقرانی 
خوزستان با اشاره به حضور شش تیم در این مسابقات، عنوان 
کرد: تیم دزفول به قهرمانی رسید، اهواز در رده دوم قرار گرفت 
و خرمشهر مقام سوم را کسب کرد. وی بیان کرد: مسابقات در 
سطح خوب و رضایت بخشی برگزار شد و شاهد رقابت بسیار 
خوبی بین قایقرانان خوزستانی بودیم. همچنین نفرات برتر در 
رقابت های آب های آرام کشور که از پنجم مهرماه در تهران 

آغاز می شود، شرکت خواهند کرد.
پس از عقد قرارداد با استقلال ؛

رشيد مظاهری تست كرونا داد
دروازه بان جدید استقلال برای سنجش سلامتی خود آزمایش 
کووید ۱۹ داد. رشید مظاهری که پس از عقد قرارداد با استقلال 
مشغول انجام تمرینات انفرادی در تهران است، در تست های 
کرونا شرکت کرد.برخلاف استقلالی ها که در قطر و مشغول 
انجام بازی های لیگ قهرمانان آسیا هستند، خریدهای این تیم 
در تهران حضور دارند که رشید مظاهری نیز ازجمله آنها است 
و خود را برای شروع فصل جدید آماده می کند. مظاهری امروز 
برای سنجش سلامتی بیشتر خود در یکی از بیمارستان های 
تهران حضور یافت و تست کرونا داد تا پس از مشخص شدن 

جواب آزمایش، دوباره تمرینات اش را از سر بگیرد.

با حضور اسطوره بسكتبال آسيا ؛
كلينيک "توسعه" در اهواز برگزار مي شود

لینیک "توسعه" با حضور حامداد حدادی، اسطوره خوزستانی 
بسکتبال آسیا در اهواز برگزار می شود.

خوزستان  بسکتبال  هیات  رییس  پیرعباسی،  مجتبی 
حامداد  نکوداشت  عنوان  با  "توسعه"  کلینیک  اظهارکرد: 
مدت  به  امروز  از  آسیا  و  ایران  بسکتبال  اسطوره  حدادی، 
سه روز به مناسبت چهلمین سالروز دفاع مقدس با همکاری 
جوانان  و  ورزش  اداره کل  و  اهواز  چمران  شهید  دانشگاه 
خوزستان در سالن بسکتبال )۲۲ بهمن( مجموعه ورزشی 
تختی اهواز برگزار می شود. حامد حدادی نیز حضور خواهد 
ویژه  آموزشی  دوره  این  اساتید  به  اشاره  با  وی  داشت. 
حاتمی،  مهران  ابوالحسنی،  وحید  گفت:  بسکتبال،  مربیان 
پوران عباسی و عیاری، مدرسی این دوره را بر عهده دارند. 
کلاس  این  در  می توانند  استان  از  خارج  و  استان  مربیان 
خوزستان  بسکتبال  هیات  رییس  کنند.  شرکت  آموزشی 
عنوان کرد:  در روز پایانی دوره نیز، مسابقه بزرگ "شوت" 
بین قهرمانان بسکتبال همراه با جایزه برگزار خواهد شد. به 
برنده این مسابقه که بتواند ۳۷ امتیاز کسب کند، جایزه نقدی 

۵۰ میلیون تومانی اهدا می شود.

كاروان ۴۳ نفره خوزستان 
در راه ليگ كشور

برای اولین بار در تاریخ دو و میدانی خوزستان کاروان ۴۳ 
و  پسران  بخش  دو  در  استان  میدانی  و  دو  نوجوان  نفره 
حضور  کشور  باشگاه های  لیگ  نخست  مرحله  در  دختران 
پیدا می کند.  غلامرضا خنفری، رییس هیات دو و میدانی 
خوزستان اظهارکرد: این مسابقات سوم و چهارم مهرماه به 
ترتیب در بخش پسران و دختران در تهران برگزار خواهد 
شرکت  و  پسران  بخش  در  گتوند  شهرداری  تیم  که  شد 
و  دو  نمایندگان  دختران،  بخش  در  اروند  خروش  مسیل 
در  رقابت ها هستند که  از  دوره  این  در  میدانی خوزستان 

مواد مختلف به مصاف رقبای خود می روند. 

نام  گفت:  آبادان  نفت  فوتبال  تیم  سابق  سرمربی 
است  آبادان  شهر  در  نام  بزرگترین  نفت  صنعت 
و اختلاف نظرها و برخوردهای فکری، سیاسی و 
بازخوردهای آن نباید تیشه به ریشه این تیم مردمی 
بزند.علی فیروزی در گفت وگو با ایسنا در خصوص 
که  آبادان  نفت  فوتبال  تیم  نگران کننده  وضعیت 
نفرات اصلی فصل قبل خود را از دست داده است، 
اظهارکرد: اول این که این تیم متعلق به هواداران و 
مردم خوب، محروم و مظلوم آبادان است و دغدغه، 
نگرانی و حساسیت های آن ها نسبت به تیم کاملا 
قابل درک است. مردم آبادان با این تیم زندگی و تمام 
اتفاقات و اخبار آن را نیز رصد می کنند و می خواهند 
صنعت نفت بهترین شرایط را داشته باشد.وی در 
ادامه نیز درباره انتخاب پورموسوی به عنوان سرمربی 
نفت آبادان در لیگ بیستم، عنوان کرد: به اعتقاد من 
حتما مدیران باشگاه نفت آبادان برآورده شدن اهداف 
تیم در فصل پیش رو را با توجه به محدودیت زمانی، 
در انتخاب آقای پورموسوی جستجو و قابل تحقق، 
ارزیابی کردند و این حق مسلم هر مدیریتی است 
که با توجه به منابع، امکانات، اهداف و شناخت از 
روحیات و همچنین شخصیت و توانایی افراد، مربی 
خود را انتخاب کند زیرا در ادامه راه یا در پایان فصل 
تنها مدیران هستند که باید پاسخگوی عملکرد و 
خدای نکرده نتایج منفی و ضعیف تیم باشند.این 

پیشکسوت فوتبال با بیان این که تقریبا تمام جامعه 
فوتبال اعم از بزرگ و کوچک، پیر و جوان و هوادار و 
پیشکسوتان با مشکلات و محدودیت های این فصل 
نفت آبادان آشنا هستند، افزود: همین شناخت نیز 
باعث نگرانی و دلشوره آن ها شده است و به همین 
دلیل در این فرصت کوتاه و با وجود تمام مشکلات 
فقط حمایت از تیم صنعت نفت و نه یک فرد خاص 
می تواند باعث موفقیت تیم در مسابقات شود. این 
باشگاه متعلق به شخص مدیر یا مسئولان و یا منِ 
علی فیروزی یا اشخاص دیگر نیست. نام صنعت 
نفت بزرگترین نام در شهر آبادان است و اختلاف 

نظرها و برخوردهای فکری، سیاسی و بازخوردهای 
آن نباید تیشه به ریشه این تیم مردمی بزند. وی 
چه  هر  رفت  برون  برای  راهکارهایی  به  اشاره  با 
سریع تر نفت آبادان از بحران موجود، گفت: آن چه 
اکنون برای صنعت نفت مهم است، ورود هر چه 
سریع تر به بازار نقل و انتقالات و شروع تمرینات و 
برنامه های آماده سازی تیم است. نفت به اندازه کافی 
زمان مورد نظر را از دست داده و از این به بعد هنر 
مدیر و مربی است که با جذب بازیکنانم مدنظر یک 
مجموعه از بازیکنان باتجربه و جوان را در کنار هم 
به هماهنگی و هارمونی تاکتیکی برسانند. فیروزی 

افزود: همان گونه که کارشناسان فوتبال اذعان دارند، 
هنر اصلی مربیان انتخاب یک تیم خوب نه به لحاظ 
نام ها بلکه به لحاظ انگیزه ها، نیازهای تاکتیکی و 
ایده بازی است. بنابراین مهمترین کار برای باشگاه 
و سرمربی نفت آبادان، انتخاب یک مجموعه بازیکن 
هماهنگ  به  و  ممکن  زمان  کوتاه ترین  در  خوب 
آن ها است.وی عنوان کرد:  آماده سازی  و  رساندن 
در رابطه با تنش ها، اختلافات و اعتراضات پیرامون 
باید بگویم که جامعه  نیز  انتخاب مربی غیربومی 
فوتبال آبادان به مربی بومی؛ امنیت شغلی و آرامش 
کاری نبخشیده و فضایی ایجاد کردیم که مدیران 
ما هم در انتخاب مربی بومی دچار بدبینی، ترس 

و وحشت شوند.
 امیدوارم در آستانه شروع فصل جدید مسابقات، همه 
اختلاف سلیقه ها، ناراحتی و تنش ها را کنار بگذاریم 
و برای موفقیت تیم اول شهر که تنها دلخوشی این 
از تیم  با هم همدل و کنار هم  مردم است، همه 

شهرمان حمایت کنیم. 
سرمربی سابق تیم فوتبال نفت آبادان درباره چند 
دستگی بین پیشکسوتان آبادانی در حمایت از این 
در  پیشکسوتان  از  برخی  متاسفانه  گفت:   نیز  تیم 
آبادان با یکدیگر خوب رفتار نمی کنند و در حالی 
که اگر همه در کنار هم بودند با اتحاد آن ها شاهد 

اتفاقات بهتری برای نفت آبادان بودیم.

سرمربی سابق :

اختلافنظرهاتیشهبهریشهنفتآبادانميزند

از  آبادان  پزشكي  علوم  دانشكده  رئيس 
و  پزشكي  بينالمللي  دانشجوي  پذیرش 
انعقاد  از  بعد  شهرستان  این  در  پيراپزشكي 
و  آبادان  پزشكي  علوم  دانشكده  تفاهم نامه 

دانشگاه علوم پزشكي تهران خبر داد.
دکتر شكراله سلمانزاده در گفتگو با خبرنگار 
تفاهمنامه  این  کرد:  اظهار  آبادان  در  وبدا 
المللي  بين  پردیس  اندازي  راه  راستاي  در 
و  پژوهشي  و  آموزشي  فعاليتهاي  توسعه  و 
دنيا  تقویت مرجعيت علمي کشور در سطح 
سابقه  به  توجه  با  و  منطقه  بویژه کشورهاي 
موفق دانشگاه علوم پزشكي تهران و همچنين 
علوم  دانشكده  فرد  به  منحصر  موقعيت 
آزاد  منطقه  در  داشتن  آبادان)قرار  پزشكي 
اروند و همجواري با کشور عراق( منعقد شد.

زمان  از  را  تفاهمنامه  این  زمان  مدت  وي 
انعقاد 30سال عنوان کرد و گفت: البته این 
موضوع هر 10سال یک بار براساس اهداف 
بازنگري  و  ارزیابي  تعيينشده  پيش  از 

خواهد شد.
رئيس دانشكده علوم پزشكي آبادان با اشاره 
به اینكه 2طرف حداکثر تلاش خود را براي 
نيمسال  در  الملل  بين  دانشجوي  پذیرش 
کار  به  تحصيلي 1399-1400  نخست سال 
بينالمللي  دانشجویان  افزود:  بست،  خواهند 
در رشته هاي دکتراي علوم پزشكي)عمومي(، 
داروسازي و دندانپزشكي؛ رشته پرستاري در 
ارشد و دکترا و در مقطع  مقطع کارشناسي 
عمل،  اتاق  بي هوشي،  رشته هاي  کارشناسي 
پزشكي،  تجهيزات  بيناسنجي،  رادیولوژي، 
تغذیه باليني، اورژانس و بهداشت؛ با دریافت 
هزینه هاي تعيين شده پذیرش خواهند شد.

امضاي دکتر  به  تفاهمنامه  این  گفتني است 
عباسعلي کریمي رئيس دانشگاه علوم پزشكي 
رئيس  سلمانزاده،  شكراله  دکتر  و  تهران 

دانشكده علوم پزشكي آبادان رسيده است.

پيام رئيس دانشکده علوم پزشکي آبادان 
به مناسبت آغاز هفته دفاع مقدس

با  آبادان  پزشكي  علوم  دانشكده  رئيس 
انتشار پيامي فرا رسيدن هفته دفاع مقدس 

را گرامي داشت.
متن  در  آبادان،  از  وبدا  خبرنگار  گزارش  به 
است:  آمده  سلمانزاده  شكراله  دکتر  پيام 
»گاهي تكرار تاریخ تمدید یادآوري رشادتها و 
قدردانيهاست، مقارنت آغاز هفته دفاع مقدس 
سال 99 با ایثار و جان نثاري مدافعان رشيد 
ویروس  با  مبارزه  مسير  در  سلامت  عرصه 
دیگري  زمان  هر  از  بيشتر  کرونا،  منحوس 
خاطرات جانبازي و صلابت رزمندگان پرغرور 
جبهه هاي 8سال جنگ تحميلي را در اذهان 

بيدار زنده کرد.
مشابهت غيرت زنان و مردان عرصه سلامت 
دفاع  8سال  پيروزمردان  تاریخي  شهامت  با 
مقدس بار دیگر نشان داد که ایران اسلامي 
در مقاطع حساس و تاریخي، همواره توان آن 
را دارد که الگویي اخلاقي و انساني براي تمام 

دنيا باشد.
دفاع  هفته  آغاز  گراميداشت  ضمن  اینجانب 
شهدا،  خاطره  و  یاد  نكوداشت  و  مقدس 
ایام  این  ایثارگران  و  جانبازان  آزادگان، 
صحنه  رزمندگان  که  اميدوارم  باشكوه، 
بهداشت،  این بلاي جهان شمول در  با  نبرد 
درمان و آموزش پزشكي، با تاسي از یادگران 
ماه هاي  همانند  باطل،  عليه  حق  جبهه هاي 
راه  این  در  خستگي ناپذیر  و  استوار  گذشته، 

پرپيچ و خم مانا و پيروز باشند.«

در  آبادان  پزشکي  علوم  دانشکده  رشد 
آموزشي و پژوهش

رئيس دانشكده علوم پزشكي آبادان رشد این 
دانشكده هاي  و  دانشگاه ها  بين  در  دانشكده 
علوم پزشكي دیگر را در در آموزش، پژوهش 

و ارتقاي شاخص هاي مختلف شرح داد.
رئيس دانشكده علوم پزشكي آبادان رشد این 
دانشكده هاي  و  دانشگاهها  بين  در  دانشكده 
علوم پزشكي دیگر را در در آموزش، پژوهش 

و ارتقاي شاخص هاي مختلف شرح داد.
دکتر شكراله سلمانزاده در گفتگو با خبرنگار 
وبدا در آبادان اظهار کرد: در ماههاي گذشته 
در  بزرگي  اقدامات  آموزش  حوزه هاي  در 
گرفته  صورت  آبادان  پزشكي  علوم  دانشكده 
است که اخذ مجوز دانشكده پزشكي یكي از 

آنها بوده است.
وي اضافه کرد: مجوز بيمارستانهاي آموزشي 
ما قطعي شدند، صدور مجوز فني و حرفهاي 

امتحان  مجوز  دریافت  دانشكده،  3ساله 
صلاحيت باليني دانشجویان پزشكي و اعتبار 
بخشي موسسه اي به مدت 2سال، اخذ مجوز 
3)در  سطح  حرفهاي  بهداشت  آزمایشگاه 
قالب ارتباط با صنعت( که تنها 5دانشگاه آن 
را دارند از دیگر اقدامات جدید این دانشكده 

به شمار مي روند.
بيان  آبادان  پزشكي  علوم  دانشكده  رئيس 
علمي  مقالات  )ثبت  ایندکس  اچ  رشد  کرد: 
در  دانشكده  علمي(  معتبر  سایتهاي  در 
علمسنجي از 16 به 28، افزایش رشد مقالات 
بينالمللي، ميزباني از رویداد علمي یوسرن و 
جذب دانشجوي بين المللي همه دال بر رشد 
در  آبادان  پزشكي  علوم  دانشكده  صعودي 

تمام ابعاد بوده است.
 98 سال  در  گفت:  خصوص  همين  در  وي 
دانشكده  فناورانه  فعاليتهاي  بار  اولين  براي 
وزارت  تایيد  مورد  آبادان  پزشكي  علوم 
بهداشت قرار گرفت و این اتفاق در حالي رخ 
داد که بسياري از دانشگاهها یا دانشكده هاي 
علوم پزشكي کشور با عدم تایيد روبرو شدند.

بحث  در  کرد:  بيان  زاده  سلمان  دکتر 
وبسایت،  روزرساني  به  توجه  با  وبومتریک 
این  در  اتفاقات  بعضي  زیرساختها  و  پورتالها 
طرح  همچنين  است  ناپذیر  اجتناب  حوزه 
شهریورماه  ابتداي  از  نيز  سرواپيدميولوژي 
آن  بندي  رتبه  و  است  شده  آغاز  سالجاري 
به صورت روزانه تغيير ميكند و قرار گرفتن 
هاي  رتبه  در  آبادان  پزشكي  علوم  دانشكده 
تلاش  در  و  نيست  ضعف  منزله  به  پایين 

هستيم که در روزهاي آتي با ارتقاي وضعيت، 
در  نيز  موضوع  این  در  موارد  سایر  همانند 

جایگاه هاي بالا در سطح کشور قرار بگيریم.

نماينده  حضور  با  کرونا  ستاد  برگزاري 
آبادان در مجلس

پزشكي  علوم  دانشكده  کروناي  ستاد  جلسه 
در  آبادان  مردم  نماینده  حضور  با  آبادان 

مجلس شوراي اسلامي برگزار شد.
به گزارش خبرنگار وبدا از آبادان در این جلسه 
نماینده  مولوي،  محمد  سيد  حضور  با  که 
مردم آبادان در مجلس شوراي اسلامي برگزار 
شد، وي در بخشي از صحبت هاي خود ضمن 
علوم  دانشكده  تلاشگران  زحمات  از  تقدیر 

پزشكي آبادان در نوک پيكان مقابله با عارضه 
کرونا، اظهار کرد: این ویروس یک پدیده نو و 
فراگير بود که خيلي ها در ابتدا آن را جدي 
ذهني  هاي  زمينه  پس  با  یا  و  نميگرفتند 
با آن مقابله ميكردند و همين عدم  شخصي 
خوبي  به  اقدامات  برخي  شد  باعث  انسجام 

انجام نشود.
با  اینكه ستاد مبارزه  با وجود  ادامه داد:  وي 
کرونا تشكيل شده است ولي در نهایت بار و 
فشار بر روي وزارت بهداشت و دانشگاه ها و 
معتقدم  و  است  پزشكي  علوم  دانشكده هاي 
آبادان  پزشكي  علوم  دانشكده  مسير  این  در 

نيز تنها بود.
فرهنگ هاي  خرده  تغيير  کرد:  بيان  مولوي 
بسيار  زندگي  سبک  تغيير  براي  قدیمي 
سخت بود و همين موضوعات باعث شد که 

خاصا استاني مثل خوزستان که ورودي همه 
استان هاست یا آبادان که 4راه آبي، خاکي و 

هوایي است با مشكلات زیادي مواجه شوند.
و  سلمانزاده  دکتر  از  ویژه  تشكر  ضمن  وي 
پزشكي  علوم  دانشكده  در  اش  زیرمجموعه 
علوم  دانشكده  چتر  کرد:  عنوان  آبادان 
جغرافيایي  وسعيت  لحاظ  به  آبادان  پزشكي 
گسترده است ولي در عمل برخي از مناطق 
این  در  و  نمي کنند  مجموعه  این  به  کمكي 
بين اپيدمي ویروس کرونا فشارها را بر این 
است  حالي  در  این  و  کرد  بيشتر  دانشكده 
علوم  دانشكده  تا  کنيم  تلاش  باید  همه  که 
پزشكي آبادان با کمترین استرس و فشار به 

فعاليتهاي خود بپردازد.
شوراي  مجلس  در  آبادان  مردم  نماینده 
صحبت هاي  از  دیگري  بخش  در  اسلامي 
به مجوزهاي  توجه  با  خود خاطرنشان کرد: 
محترم  وزیر  سوي  از  گسترش،  شوراي 
بهداشت قول هایي به بنده مبني بر دانشگاه 
داده  آبادان  پزشكي  علوم  دانشكده  شدن 
این  زودي  به  که  هستيم  اميدوار  و  شده 

اتفاق محقق شود.
وي ضمن انتقاد نسبت به شرایط بازگشایي 
در  اینكه  عليرغم  کرد:  تصریح  مدارس 
سپري  را  موفقي  تجربه  کنكور  برگزاري 
مدارس  بازگشایي  بحث  در  ولي  کردیم 
وزیر  از  حاليكه  در  و  نشد  تكرار  تجربه  این 
بهداشت علت بازگشایي در تاریخ 15شهریور 
قانع  جواب  پرسيدم،  را  آن  فكري  مبناي  و 

کنندهاي دریافت نكردم.
مولوي با اشار به اینكه اگر در مدرسه حتي 
قرمز  شرایط  باشيم  داشته  ابتلا  مورد  یک 
است، افزود: بازگشایي مدارس در این شرایط 
در نهایت بار، فشار و استرس دانشكده علوم 

پزشكي آبادان را بيشتر خواهد کرد.
در  گيري  تصميم  براي  اینكه  بيان  با  وي 
و  استان  به  اختيار  متاسفانه  کرونا  خصوص 
شهرستان داده نميشود، گفت: این در حالي 
است که موقعيت مناطق مختلف در کشور با 

یكدیگر کاملا متفاوت هستند.
وي همچنين از مسئولان مختلف درخواست 

کرد که از اظهار نظر غيرتخصصي در خصوص 
کرونا پرهيز کنند و این موضوع را در اختيار 

دانشكده علوم پزشكي بگذارند.
مجلس شوراي  در  آبادان  مردم  نماینده  این 
ظرفيتهایي  به  توجه  با  کرد:  اضافه  اسلامي 
پتروشيمي  بندر،  گمرک،  آزاد،  منطقه  مثل 
دیگر  مناطق  به  نسبت  باید  پالایشگاه،  و 
بنده  و  باشيم  داشته  را  کمتري  مشكلات 
تمامي  با  مشترکي  جلسه  برگزاري  پيشنهاد 
ارگانهاي متولي و مرتبط را ميدهم.در ادامه 
رئيس  سلمانزاده،  شكراله  دکتر  جلسه،  این 
اشاره  با  نيز  آبادان  پزشكي  علوم  دانشكده 
به اینكه عملا موج دوم کرونا براي محدوده 
فعاليت ما آغاز شده است، اظهار کرد: تفاوت 
این است که  با موج نخست  این موج  عمده 
در موج اول برخي از استانهاي کشور درگير 
نقاط  شدن  قرمز  شاهد  حالا  ولي  بودند 
بسياري هستيم  و این نشان ميدهد که براي 
مقابله باید از ظرفيتها و داشته هاي خودمان 

بهره بگيریم.
اقلام حفاظت فردي  تامين  بر  وي همچنين 
به  عمومي  آموزش  تشدید  همچنين  و 
ماسک  بر  الزامي  استفاده  براي  شهروندان 
است  نياز  بين  این  در  افزود:  و  کرد  تاکيد 
اجتماعي  تامين  و  نفت  بيمارستانهاي  که 
نيز آمادگي لازم را براي همكاري با دانشكده 

علوم پزشكي آبادان داشته باشند. 
بيان  با  آبادان  پزشكي  علوم  دانشكده  رئيس 
این مهم که آمار مبتلایان به کرونا در منطقه 
روز به روز در حال افزایش است، تصریح کرد: 
حاضر  حال  در  ما  کاري  یک  شماره  اولویت 
تمام  از  نمونه گيري  و  است  کرونا  با  مقابله 

افراد مشكوک باید انجام شود. 
وي ادامه داد: آزمایشگاه تشخيصي ما در حال 
و  است  فعاليت  حال  در  2شيفت  در  حاضر 
پيشنهاد تشكيل شوراي سلامت با محوریت 

کرونا در شهرستان نيز داده شده است.
ستاد  مرتبط  اعضاي  حضور  با  جلسه  این 
در  آبادان  پزشكي  علوم  دانشكده  کروناي 
سالن اجتماعات بيمارستان آیت اله طالقاني 

این شهرستان برگزار شد.

بعد از انعقاد تفاهم نامه ؛

دانشكده علوم پزشكي آبادان دانش جوي بين المللي مي پذيرد

گفت:  ملاثانی  استقلال  فوتبال  تیم  فنی  مدیر 
مسابقات  فینال  در  تالش  تیم چوکای  بر  غلبه  با 
خوشحالی  کشور،  باشگاه های  دوم  دسته  فوتبال 
تقدیم  مردم  به  را  جام  و  بیشتر  را  خود  هواداران 
نشست  در  امروز  عصر  اشکش  ابراهیم  کنیم. 
خبری پیش از بازی مقابل چوکای تالش در فینال 

مسابقات فوتبال دسته دوم باشگاه های کشور، با 
اشاره به اینکه هدف اصلی ما صعود به رقابت های 
دسته اول باشگاه های کشور بوده است، اظهار کرد: 
با کسب مقام قهرمانی در بازی فینال، جشن صعود 

خود را باشکوه تر برگزار می کنیم.
استقلال  فوتبال  تیم  حضور  اینکه  بیان  با  وی 

ملاثانی شور و نشاط بسیاری در میان مردم منطقه 
ایجاد کرده است، افزود: فردا نیز برای خوشحالی 
پیروزی  دنبال  به  خوزستان  و  ملاثانی  مردم  دل 
قهرمانی  عنوان  کسب  و  تالش  چوکای  مقابل 
هواداران  و  مردم  به  را  جام  تا  هستیم  مسابقات 

متعصب خود هدیه کنیم.

جام قهرمانی را 
تقديم مردم مي کنيم 


